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 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 21. zasedání Předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 

Datum konání: 31.5.2024 v 17:00 hodin 
Místo konání: Spa Resort Pawlik Františkovy Lázně, ul. 5. května  
 
 
Přítomni: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža 
Hosté: sl. Krejčová, p. Veber 
Omluveni:, p. Kropáček, sl. Slezáková,  
Neomluveni: ----- 
 

 

Předseda přivítal všechny přítomné. Na úvod přítomné seznámil s úmrtím dlouholetého člena 

pana Václava Chábery z Mostu, a to minutou ticha.  

1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 

Předseda provedl kontrolu plnění úkolů. Zejména plnění povinnosti odvodů, členských schůzí 

a povinností vůči Městskému soudu v Praze.  

2) organizační příprava 19. zasedání VV 

Zahájení VV bude zítra, tj. 1.6.2024 v 09.30 hodin  

Předsednictvo projednalo návrh programu. Připravilo návrh složení komisí. 

3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, ekonomika v 

AVZO) 

Předseda se seznámil přítomné se stavem hospodaření. Na pohledávkách se stále nic nemění. 

Informoval o budově v Poličce Informoval o p.s. v Kyjově, už byli upozorněni, že prodej 

delimitovaného majetku je vázán podmínkou odvodu 20% kupní ceny na účet AVZO TSČ ČR 

z.s.. Odvod není možné snížit, je stanoven. 

Loučná – obec má zájem o střelnici, doporučuje souhlas s podmínkou dalšího užívání střelnic 

min. 5 let 

Mikulčice – žádají z.s. o schválení nákupu pozemku. Toto z.s. nemusí schvalovat.  

Dívčice – beze změn, zatím se převod nemovitosti neuskutečnil 

Semily – žádost o zakoupení terčového zařízení 5 ks pro vzduchovky zn. Inband včetně 

příslušenství. Předsednictvo souhlasí. 

Přerov – Újezdec – informace o prodeji pozemku UZSVM, zatím p.s. má stále předkupní právo 

na pozemky pod budovami. Předsednictvo souhlasí s poskytnutím půjčky na nákup pozemků 

pod budovami vázané na smlouvu o kupní smlouvě budoucí. 

4) projednání zprávy o stavu likvidací p.s. 



- Předseda informoval i o ukončených likvidacích. O počtu zrušených p.s. a podal další 

informace 

      5) různé, projednání podmínek pro čerpání dotace z Ministerstva obrany na rok 2024 a o 

průběhu kontroly ze strany Ministerstva obrany 

- od Ministerstva obrany již byly doručeny na účet peníze z poskytnuté dotace ve výši 

130tis.Kč 

- p. Havelka mladší opět neplatí nutno právně řešit 

- Máme evidovaných 223 p.s., které provozují činnost. Do dneška neuhradilo odvody za 

letošní rok 22 p.s. 

- Předsednictvo děkuje p. Remžovi za vypracování Výroční zprávy za rok 2023. Předsednictvo 

upozorňuje, že je nutné Výroční zprávu odeslat na Ministerstvo obrany a webové stránky 

AVZO. V letošním roce budou odměny pro krajské koordinátory vyplaceny až po 30.6.2024 

v případě, že krajský koordinátor si do té doby splní všechny úkoly, které má stanoveny, 

zejména zajistí volbu delegátů na sjezd a krajského koordinátora. Nahlášení zvolených delegátů 

do 30.6. na sekretariát. 

 

Příprava sjezdu: 

Byla provedena objednávka na konání sjezdu v hotelu Mědínek, včetně parkování a ubytování. 

Předsednictvo projednalo návrh programu sjezdu, návrh volebního řádu a jednacího řádu. 

Krajští koordinátoři by měli za svůj kraj navrhnout alespoň 1 člena do kontrolní komise. Byl 

projednán vzor pozvánky na sjezd a další dokumenty, které dostanou delegáti sjezdu. Návrhy 

na kandidáty na jednotlivé funkce v orgánech AVZO, včetně členů kontrolní komise bude 

možné podat pouze nejpozději cca 1 týden před konáním sjezdu (do 4.10.2024). Projednány 

podmínky cestovních náhrad. 

 

P. Kožený je pověřen k zajištění nákupu tužek a bloků pro jednání sjezdu. T: do 14.9.2024. 

 

Dále byly projednány dotazy a připomínky p.s., které byly doručeny předsedovi z.s. či na 

sekretariát. 

 

6) závěr 

Další jednání předsednictva bude v Brně při STO dne 14.9.2024 od 13.00 hodin v Brně – 

Kníničkách. 

Ukončeno v 21:00 hodin. 

 

Zapsala:  

Ivana Krejčová 

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 

                   předseda z.s. 


